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Årsmötesprotokoll 2021 Silvbergs Fritidsförening 
Lördagen den 3 juli 2021, kl. 10.00-11.00 

Skenshyttans Bygdegård, utomhus på dansbanan 

§ 1 Välkommen och öppnande av mötet. 

Föreningens ordförande Jerry Kumlin hälsar välkommen till föreningens första historiska 

årsmöte och öppnar därmed mötet. 

§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet. 

16 personer närvarar på dagens möte (se bilaga 1).  ./. 

Mötet beslutar 

att fastställa röstlängden till 14 röster. 

§ 3 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Jerry Kumlin och Calle Myrsell föreslås till ordförande respektive sekreterare för dagens möte. 

Mötet beslutar 

att utse Jerry Kumlin till mötesordförande, samt 

att utse Calle Myrsell till mötessekreterare. 

§ 4 Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Malin Wikström och Rolf Larsson föreslås som protokollsjusterare och rösträknare för dagens möte. 

Mötet beslutar 

att utse Malin Wikström och Rolf Larsson till protokollsjusterare och rösträknare. 

§ 5 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

Jerry beskriver hur kallelse till dagens möte har skett i sociala medier och på olika anslagstavlor. 

Mötet beslutar 

att godkänna utlysningen av årsmötet. 

§ 6 Fastställande av föredragningslista. 

Den utdelade föredragningslistan följer de punkter som finns reglerat i föreningens stadgar. 

Mötet beslutar 

att fastställa den föreslagna föredragningslistan. 

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 

verksamhets-/räkenskapsåret. 

Silvbergs Fritidsförening bildades den 6 mars 2021. Bakgrunden var det medborgarförslag som 

Solveig Bodare och Åsa Fredborg inlämnade till Säters Kommun med förslag att bygga ett utegym 

vid Skenshyttans Bygdegård. Kommunen var ej beredd att bygga utegymmet, men var positiv till 

förslaget och lämnade ett bidrag på 50.000 kr för detta ändamål. Mottagare av det bidraget måste 

vara en förening (juridisk person) och då väcktes tanken på att bilda Fritidsföreningen som 

mottagare av detta bidrag, samt ansvarig för de aktiviteter som planeras att genomföras. Efter 

föreningens bildade har interimsstyrelsen koncentrerat sig på att organisera föreningens arbete och 

planera föreningens kommande aktiviteter. Byggnadslov, och ansökan om dispens från 

strandskydd, är inlämnat för utegym, bastu (ombyggnad av tvättstugan), boulebana, grillplats och 

badbrygga. Samtliga byggnader är invid Skenshyttans Bygdegård och Dammsjön. 

Bidragsansökan gjordes i april till Södra Dalarnas Sparbank för ovanstående byggnationer på 

198.400 kr, och föreningen blev beviljat hela beloppet, som kommer att utbetalas när byggnadslov 

och dispens från strandskyddet är beviljat och klart. 
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Föreningen har ansökt om och blivit antagna som medlemmar i Svenska Gång- och 

Vandringsförbundet. Flera positiva kontakter har även tagits med Säters Kommun. 

Föreningen har idag 30 betalande medlemmar (250 kr/år, 100 kr för 16 år och yngre). 

Mötet beslutar 

att godkänna den muntliga redovisningen av föreningens verksamhet sedan föreningens 

bildande i mars 2021. 

§ 8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-

/räkenskapsåret. 

Någon speciell revision har ej skett av föreningens förvaltning under de första inledande fyra 

månaderna från föreningens bildande. Interimsstyrelsens förslag är att den granskningen 

hänskjuts till revisorerna till nästa årsmöte. 

Mötet beslutar 

att hänskjuta revisionsberättelsen för perioden mars-juni 2021 till nästa årsmöte. 

§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

Eftersom revisionsberättelsen är hänskjuten till nästa årsmöte föreslås att frågan om ansvarsfrihet 

för styrelsen bordläggs till nästa årsmöte. 

Mötet beslutar 

att bordlägga frågan om ansvarsfrihet för styrelsen till nästa årsmöte. 

§ 10 Fastställande av medlemsavgifter. 

Interimsstyrelsen föreslår oförändrad medlemsavgift för nästa verksamhetsår 2022: 

250 kr för vuxna, samt 100 kr för barn upp till 16 år. 

Mötet beslutar 

att fastställa medlemsavgiften för verksamhetsåret 2022 till: 

250 kr för vuxna, samt  

100 kr för barn upp till 16 år. 

§ 11 Fastställande av arvode till styrelsen. 

Föreslås att styrelsen ej ska ha något arvode för sitt styrelseuppdrag. 

Mötet beslutar 

att ej utbetala arvode till styrelsen. 

§ 12 Fastställande av verksamhetsplan, samt behandling av ekonomisk plan (budget) för 

kommande verksamhets-/räkenskapsår. 

Jerry redogör muntligt för föreningens planer med byggnationer och aktiviteter i området kring 

Skenshyttans Bygdegård. Därutöver diskuteras behovet av att tillgängliggöra vandringsleder, 

cykelleder, skoterleder, skidspår, plogning av skridskobana samt samverkan med övriga 

befintliga föreningar inom socknen i Silvberg. 

Mötet beslutar 

att godkänna den muntliga verksamhetsplanen. 

§ 13 Behandling av styrelsens egna förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

Inga motioner är inlämnat till dagens möte. 

Från interimsstyrelsen berättar Jerry om de planer som finns att iordningställa Laggarbo badplats 

i Stora Ulvsjön (efter vägen mellan Skenshyttan och Grängshammar). 
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§ 14 Val av föreningens ordförande för en tid av ett år; 

Jerry Kumlin föreslås till ordförande för föreningen. 

Mötet beslutar 

att välja Jerry Kumlin till ordförande för en tid av 1 år (2021–2022) 

§ 15 Val av halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år; 

Enligt stadgarna ska styrelsen bestå av ordförande och sex ledamöter.  

Av dessa sex ledamöter ska tre väljas på två år, och övriga tre väljas på två år på nästkommande 

årsmöte. För att komma in i denna rutin måste vi vid detta första årsmöte välja tre ledamöter och 

två år och övriga tre ledamöter på ett år. 

Mötet beslutar 

att välja Åsa Fredborg, Solveig Bodare och Calle Myrsell till ledamöter för en tid av två 

år (2021–2023), samt 

att välja Christer Fredriksson, Christian Vilppola och Klaus Gramlich till ledamöter för 

en tid av ett år (2021–2022). 

§ 16 Val av en suppleant (ersättare) i styrelsen för en tid av ett år; 

Ann-Katrin Svorén föreslås till suppleant (ersättare) i styrelsen för en tid av ett år (2021–2022). 

Mötet beslutar 

att välja Ann-Katrin Svorén till suppleant för en tid av ett år (2021–2022). 

§ 17 Val av en revisor, samt en revisorssuppleant (ersättare), för en tid av ett år.  

Matilda Fredborg föreslås till revisor och Helena Norberg föreslås till revisorssuppleant för en tid 

av ett år (2021–2022).  

Mötet beslutar 

att välja Matilda Fredborg till revisor med Helena Norberg till revisorssuppleant för en tid av 

ett år (2021–2022 

§ 18 Val av två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till 

ordförande. 

Malin Wikström och Rolf Larsson föreslås till valberedning för en tid av ett år (2021–2022). 

Mötet beslutar 

att välja Malin Wikström och Rolf Larsson till valberedning för en tid av ett år (2021–2022), 

med Malin som ordförande och sammankallande. 

§ 19 Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5.  

Jerry avslutar mötet med att informera om att föreningens ”arbetsvecka” startar måndagen den 

12 juli och alla som önskar hjälpa till önskas varmt välkomna med stora som små arbetsinsatser.  

Vid protokollet Mötesordförande 

 

Calle Myrsell Jerry Kumlin 

Protokollsjusterare Protokollsjusterare 

 

Malin Wikström Rolf Larsson 


